



S.M U N

SCF's Model United Nation
By SCF Social and Community Fund

**OFFICE IN VIETNAM
SCF SOCIAL AND COMMUNITY FUND
STEERING COMMITTEE OF S.MUN 2023 IN VIETNAM
Project 2023.3 "Motivation"-SCF Fund**

Hanoi (Vietnam),

December 23rd, 2023

Number: 102/S.MUN2023-2023.3

**STEERING COMMITTEE OF S.MUN 2023 IN VIETNAM
COMITÉ DE PILOTAGE DU S.MUN 2023 AU VIETNAM**

**CERTIFICATE
CERTIFICAT**

MS. VAN THI MAI PHUONG

As a **Volunteer** to S.MUN 2023 in Vietnam (Simulation program of the United Nations General Assembly session organized by the SCF Social and Community Fund). Held on December 23rd, 2023 at the Central Guest House of the Vietnam General Confederation of Labor - in Hanoi Capital, Vietnam.

En tant que volontaire au S.MUN 2023 au Vietnam (Programme de simulation de la session de l'Assemblée générale des Nations Unies organisé par le Fonds Social et Communautaire SCF). Tenu le 23 décembre 2023 à la Maison centrale des invités de la Confédération générale du travail du Vietnam, à Hanoi, capitale du Vietnam.

With your efforts, the Delegate have excellently demonstrated the bravery, skills, and responsibility of the young generation of Vietnam. Therefore, we are extremely honored to certify.

Grâce à vos efforts, les délégués ont parfaitement démontré le courage, les compétences et la responsabilité de la jeune génération vietnamienne. Nous sommes donc extrêmement honorés de le certifier.



HEAD OF THE STEERING COMMITTEE

**Chef du Comité Directeur
M.Sc Hoang Minh Dao (Mr)**